

Egypt MPM 09 07 2026

Please pray for:

1. The ongoing work of all the ministry programs and activities (which are many) that serve refugee families. Pray for strength and wisdom and discernment. The ministry teams pushed through all the summer activities and are exhausted
2. Safety and Protection for staff and volunteers and anyone associated with CGO
3. Many refugees who have not been able to renew their status have been deported and families have been separated as a result. Most of the time the man in the family arrived first, hence his status expires first. There is a lot of uncertainty concerning the women and children who remain in Egypt. They face financial hardships and other uncertainties since their status is also at risk once it expires and are unable to renew
4. For The Holy Spirit to work in and transform the lives of brothers and sisters who participated in STM through all years. To continue to draw closer to God, to continue to grow, to continue to remain faithful, to continue to serve, and to continue to hear from God
5. May The Lord provide the resources for a new location of ministry. May The Lord confirm that purchasing a facility, instead of renting, is the way to go

埃及 MPM 2026年7月9日

請為以下事項禱告：

1. 為所有服事難民家庭的事工計畫和活動（數量眾多）的持續進行禱告。求神賜力量、智慧和分辨。事工團隊在夏季各項活動中辛勤付出，如今已筋疲力盡。
2. 為所有與CGO相關的員工、義工的安全禱告。
3. 許多未能續簽身分的難民已被遣返，導致家庭分離。通常情況下，家中男性會先抵達埃及，因此他的身分也先到期。留在埃及的婦女和兒童面臨許多不確定性。由於她們的身分一旦到期且無法續簽，她們也將面臨風險，因此她們將面臨經濟困難和其他方面的困境。
4. 求聖靈在歷年來參與STM的弟兄姊妹的生命中動工並改變他們的生命。願我們繼續親近神，繼續成長，繼續保持忠心，繼續服侍，繼續聆聽神的聲音。
5. 願主供應我們新的事工地點所需的資源。願主印證，購買而非租賃才是正確的選擇。